
 

 

 

 

 

 

Fråga 
 

     Tyresö den 22 mars 2023 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Anita Mattsson 
När man promenerar omkring i Tyresö kan man få intrycket av att det finns Parkslide på allt 
fler platser. Parkslide är en seglivad växt med mycket stor spridningskraft, som snabbt kan ta 
över stora områden och tränger ut andra arter. Den medför stora problem i trädgårdar och i 
infrastruktur och är mycket svåra att bekämpa. 

Har kommunen kontroll på detta? Anser kommunstyrelsens ordförande att det görs 
tillräckliga insatser från kommunens sida för att begränsa utbredningen? Om inte, vilka 
ytterligare åtgärder kommer att sättas in? 

 

 

 

Ulf Perbo (KD) 

 


